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Geachte heren Spijkerman en Garretsen, 

Op 13 september 2014 heeft u vragen gesteld ex art. 38 RvO inzake R1EC-
convenant en privacywetgeving. Met deze brief geven wij antwoord op uw vragen. 
Hieronder is uw vraag steeds cursief weergegeven waama het antwoord van het 
college volgt. Voor een compleet beeld van de context voegen wij uw brief bij deze 
antwoordbrief. 

/. In hoeverre klopt het dat in de hierboven onderscheiden convenanten weliswaar 
wordt verwezen naar een bij het College bescherming persoonsgegevens (Cbp) 
aangemeld privacy protocol, maar een dergelijk document helemaal niet bestaat? 

Antwoord: 
In het RIEC-convenant wordt inderdaad melding gemaakt van een privacyprotocol 
dat hoort bij het RIEC-convenant. Bij het ontwerp van het RIEC-convenant was de 
verwachting dat het privacyprotocol vrij snel zou worden vastgesteld, maar deze 
verwachting bleek om factoren die buiten de invloedssfeer van de gemeente 
Haarlem liggen niet realistisch. 

Er is een landelijk privacy protocol, dat in samenspraak met de participerende 
partners en de RIECs door het Landelijk informatie en expertisecentrum (LIEC) is 
opgesteld. Er is momenteel een eindversie voor alle RIECs dat binnenkort wordt 
besproken met het College bescherming persoonsgegevens (Cbp). Na goedkeuring 
door het Cbp wordt voor alle RIEC 's opnieuw een actuele melding gedaan van 
verwerking van persoonsgegevens. 

Gaarne bij beantwoording ons kenmerk vermelden 
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2. Wat zijn hiervan de juridische consequenties? 

Antwoord: 
Dit heeft geen juridische consequenties. 

3. In hoeverre werd en wordt op deze wijze voldaan aan alle geldende 
privacywetgeving? 

Antwoord: 
Er wordt voldaan aan de privacywet- en regelgeving door gebruik te maken van de 
checklist Wbp (Wet bescherming persoonsgegevens), ook behorende bij het RIEC-
convenant. 

4. Welke maatregelen wil het college c.q. de burgemeester treffen om eventuele 
lacunes op het terrein van de bescherming van de persoonsgegevens te verhelpen 
en op welke termijn? 

Antwoord: 
Namens de burgemeester is er bij het Ministerie van Veiligheid en Justitie op 
aangedrongen om haast te maken met de afronding en vaststelling van het 
privacyprotocol, inclusief de melding bij het Cbp. 

Hoogachtend, 

I 
I 

Het college van burgemeester en wethouders, 

de secretaris, de burgemeester. 

1. Scholten mr. B.B. Schneiders 



Artikel 38-vragen D66 en SP over RIEC-convenant en privacywetgeving 

Pascal Spijkerman (D66) en Frits Garretsen (SP) hebben, tezamen met Robbert Berkhout 
(Groenlinks), zitting in Kamer 3 van de Commissie Bezwaar en Beroep. In die kamer kwam 
een zaak voorbij over het Regionaal Informatie- en Expertise Centrum (RIEC) Noord-Holland, 
een samenwerkingsverband voor de gezamenlijke aanpak van georganiseerde criminaliteit. 
De intenties zijn verwoord in een convenant. De burgemeester heeft het eerste RIEC-
convenant op 13 oktober 2009 ondertekend. Dit convenant liep tot 2012 en is tussentijds 
met 1 jaar verlengd tot 2013. In 2013 is het nieuwe RIEC-convenant in werking getreden. 

1. In hoeverre klopt het dat in de hierboven onderscheiden convenanten weliswaar 
wordt verwezen naar een bij het College Bescherming Persoonsgegevens (CBP) 
aangemeld privacyprotocol, maar een dergelijk document helemaal niet bestaat? 

2. Wat zijn hiervan de juridische consequenties? 

Uit de behandeling van de desbetreffende zaak bij de Commissie Bezwaar en Beroep kwam 
naar voren dat sinds de oprichting van het RIEC Noord-Holland in 2009 uitvoering wordt 
gegeven aan de Wet Bescherming Persoonsgegevens (WBP) via een 'checklist WBP'. 

3. In hoeverre werd en wordt op deze wijze voldaan aan alle geldende 
privacywetgeving? 

4. Welke maatregelen wil het college c.q. de burgemeester treffen om eventuele 
lacunes op het terrein van de bescherming van de persoonsgegevens te verhelpen en 
op welke termijn? 


